
Proces-verbal 
incheiat i n  9edinta extraordinars a 

Consiliului General al Municipiului Bucure~ti 
din data de 20 septerr~brie 2007, orele 15,00 

Sedinta a avut loc la sediul Primsriei Municipiului Bucure9ti din 
6-dul. Regina Elisabeta nr.47, sector 5 in  sala de consiliu de la etajul 
Ill, la care au participat 40 din cei 55 de consilieri generali. 

La 9edinis au participat urmstorii: domnul Primar General 
Adriean Videanu, domnul loan Grigore Popa viceprimar al 
Municipiului Bucure$.ti, domnul Secretar General Tudor Toma, Din 
partea Institutiei Prefectului Municipiul~~i Bucure$ti, domnul Prefect 
Catalin Deaconescu i dna Claudita Selavsrdeanu-reprezentant 
Prefectu r3. 

Au fost invitati s3 participe urmstorii: directorii aparatului de 
specialitate al Prinnarului General al Municipiului Bucure$ti, directorii 
regiilor autonome aflate Tn subordinea Consiliului General al 
Municipiului Bucure~ti, presa ~i televiziunea. 

La 9edints au fost absenti urmstorii: Berbecaru Alin Dumitru, 
Berghe9 Carmen, Botezatu Enescu Petre, Campurean Mariana, 
Florescu Dragos, Giletu2e Stelian, Gheorghe Victorita, Giugula Mihai 
Doru, M3r89escu Nicolae Ion Anton, Murg Cslin, Paraschiv Lucian, 
Stan Ion, Surulescu Aurelian, Tudorache Daniel. 

Domnul Secretar General Toma Tudor 
V-a? ruga sB luati loc. in sals sunt prezenti , in  acest moment 

37 de consilieri generali. 

Domnul consilier Giuqula Mihai 
Am de fscut un anunt. Doresc ca Tnainte de deschiderea 

9edintei s5 v3 anunt cZi din punct de vedere al consilierilor PSD nu 
mai SI-~ntem de acord sa participsm la un siniulacru de democratie - 
Consiliul General. Vs anunt cs este o declaratie poli,l:ic3. Nu mai 
suntem de acord sii participsm la votarea unor hotsrari de consiliu 
iresponsabile $i Tmpotriva bucure9tenilor. Nu mai dorim s3 participsm 
la Lln jaf generalizat din banul public, cheltuit fsr5 *transparenti $i f5rZ 
acordul cetiitenilor. Din acest motiv grupul de consilieri PSD din 
cadrul C.G.M.B 9i-a dat demisia din C.G. M. B. $i se delimiteazs total 
de tot ce se TntSmpl3 in  acest Consiliu General. V3 niultumesc. 



Domnul Secretar General Toma Tudor 
i n  acest moment, i n  sale sunt prezenti 39 de consilieri. Secretariatul, 
am rugimintea s i  m i  informati dac i  printre acegtia se numir3 gi 
consilierii PSD. Sunt 40 de consilieri. Ag dori s i  v i  supun la vot 
procesele-verbale ale gedintelor anterioare. 

Supun la vot procesul-verbal al gedintei ordinare din 
13.09.2007. Cine este pentru? 35 voturi, Tmpotrivi? 0 voturi, abtineri 
?3 vot~lri ( Tanase A., Petrovici O., Dumitrescu V.) 

Supun la vlot procesul-verbal al gedintei de Tndati din 
13.09.2007. Cine este pentru? 29 voturi, Tmpotrivi? 1 vot (Tinase 
Antonel), abtineri ?8 voturi ( loan A., Purcirea S., Botog L., B h c i l i  
M.,Paliga S.,Meran D, Petrovici O., Bileanu D.) 

Dorr~nule pre9edinte avefi cuvintul. 

Domnul presedinte de sedinti Valentin Mircea 
Domnul Gon~ea  aveti cuvintul Tn deschiderea gedintei. 

Domnul cons~ilier Goncea Liviu 
Ag dori s i  lwati act c i  doar o parte din grupul PSD gi-a dat 

demisia. Eu nu dernisionez din PSD gi nici din Consiliul Municipal. 

Domnul cons~ilier Voicu Mihai 
Domnul pregedinte eu nu mi-am depus demisia gi nici nu am de 

g ind s i  o depun. 

Domnul consilier Tinase Antonel 
Stimati colegi, stimafi invitati, domnule Primar General, 

domnule pregedinte, onorat prezidiu, astizi este o zi istorici pentru 
rnunicipi~ll Bucuregti 20 septembrie este ziua oragului. Mie Crr~i pare 
r i u  pentru colegii nogtrii care au luat o decizie politic2 Tntr-o zi care ar 
.fi trebuit sa fie o zi de sirbitoare, pentru C.G.M.B gi pentru 
ml-~nicipalitate. Nu cred c i  demisia lor aduce vreun cigtig pentru 
cetitenii municipiului Bucuregti. Priman-11 Marian Vanghelie care se 
viseazi urmitorul Primar General al Municipiului Bucuregti Tncearci 
ca un papagal politic, cuni a fost definit cu ceva timp Tn urmi, s i  imite 
nigte gest~lri politice., dar, pirerea mea, aga cum spuneau gi alti 
colegi ai nogtri, gestul este super flue gi eu cred c i  ei nu vor avea 
rriciun cigtig politic din chestiunea asta, cred c i  in  C.G.M.B vom 
lucra mult mai bine far3 ei.Multumesc. 



Domnul presedinte de ~edints  Valentin Mircea 
htr-adevsr este o zi festivs astizi, poate vom lucra mai bine 

astszi. Vreau s3 spun cs din punct de vedere procedural aceste 
demisii nu sunt Tnca efective. Ele au fost depuse Tnainte de Tnceperea 
acestei qedinte, care este o qedint3 extraordinari, iar conform legii 
demisiile sunt constatate, deci se ia act de ele qi Tnceteaza mandatul 
la prima qedinta ordinari, evident, dupi  ce se vor analiza pentru 
fiecare caz Tn parte documentele dep~rse de dumnealor cu raport de 
specialitate qi cu celelalte documente qi cu hotsrare individuals 
pentru fiecare consilier.Pan3 atunci ne vom raporta la un cvorum qi 
un numir de consilieri de 55, nu se schimbs nimic. In  aceste conditii 
gestul de mai devreme anuntat este o simp13 butaforie, nu s-a 
Tntamplat niniic, vom vedea Tn qedinta urmitoare ce vom vota. 

VZi rugam domnule primar s8 ne spuneti dac i  sunt modificsri la 
ordinea de zi. , 

Dorr~nul Primar General Adriean Videanu 
Domnule pregedinte, stimati colegi am rugsmintea s i  scoatem 

de pe ordinea de zi punctul 21. V i  multumesc. 

Domnul consilier Tinase Antonel 
Noi am pierdut Tn data de 21 iunie un proces cu domnul 

Constanda, Tn urrna acestui proces, noi C.G.M.B trebuie s i  plitim 
niqte despagubiri ~i suntem obligati s3 ducem la Tndeplinire acea 
sentints judecstoreascs. Sustin introducerea pe ordinea de zi, sau 
mscar Tn dezbaterea noastri de astizi a proiect~~~lui de hotsrire 
privind punerea i n  aplicare a deciziei 1146 din 21.06.2007 a Cuqii de 
Apel Bucureqti, Sec.[ia Contencios Administrativ privind schimbul de 
terenuri intre Parc1.11 Bordei qi un alt teren al municipalitstii. V i  
multumesc. 

Domnul consilier Bumbas Florin 
Legat de acest subiect vreau s i  v3 spun cZi existi pe ordinea 

de zi, la tribunal, 5 procese, deschise de Eco-civica, de C.G.M.B, 
existi qi un proces penal legat de aceasti cauza. Aqa CZJ aq propune 
s i  aminsm aceste discutii p i ns  la solutionarea juridic3 a subiectului. 
Multumesc. 



Domnul consilier Purcirea Sorin 
Dac i  Tmi aduc bine aminte, dealtfel a$ vrea s i  m i  refer la 

propunerea colegului nostru Antonel Tinase, la preambulul 9edintei 
de data trecuti, domnul secretar general ne-a informat c i  existi ni$te 
propuneri ale domnului Constanda referitoare la rezolvarea pe cale 
arniabili a acestui litigiu. Avind Tn vedere c i  eu personal nu am 
vizut acest proiect de hotir i re, pe care domnul A. Tinase I-a depus 
la dvs. $i pentru c i  nu am vizut nici propunerile pe care domnul 
Constanda le-a ficut, a$ propune aminarea acestui proiect p ing  la o 
dezbatere ulterioari iar la prima 2edinSi chiar a$ propune SZI fie 
introdus pe ordinea de zi. 

Domnul consilier lovici Victor 
Referitor la acela$ punct de vedere privind Parcul Bordei, 

trebuie s i  privim faarte serios acest proiect de hot i r i re sau ce vrem 
noi pentru c i  insta~nta obligi primiria la plata unei sume de 33.000 
eurolzi. Am impresia, nu vreau s i  acuz Exec~*ltiv~.~l, dar suntem Tntr-o 
afecere foarte piguboasi. Noi I n  fiecare zi plitim 33.000 euro daune 
domnului Constanda. Dac i  ne-am propus s i  salvim Parcul Bordei 
putem s i  Ti d i m  in  a l t i  parte cum sunt o mulfime de alte schirr~buri de 
terenuri, $i haideti $3 vedem cum facem pentru c i  altfel primiria o s i  
dea foarte multi bani despigubiri. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Domnul pre$edinte, stimati colegi, a$ vrea numai o nuanti s i  o 

clarific, nu Primiria este obligati ci C.G.M.B. Consiliul General al 
Municipiului Bucurqti se convoaci prin dou i  modalititi fie convocat 
de Primarul General fie la solicitarea unei treimi din membrii 
consiliului general pentru aducerea la indeplinire a unor situatii 
exceptionale. Cu alte cuvinte In  aceasti cauzi  Executivul nu este $i 
nu poate fi implicat sub nicio forma. V i  rog s i  v i  reaminititi c i  eu am 
propus C.G.M.B, asumidu-mi responsabilitatea derivati din aceasti 
hot i r i re judecitoreasci definitivi $i irevocabili, de a crea conditiile 
consiliului general cu obliga[ia de a face a$a cum rezidi din 
hotir irea judecitoreasci r2masi definitiv& $i irevocabili. Domnule 
Tinase, eu acum chiar sunt $ocat, aveti acordul domnului Chiliman? 
La modul sincer, pentru c i  o dezbatere pe aceasti tema mi se pare 
foarte oportuni la nivelul consiliului care are obligatia de a face acest 
lucru, dar eu am vazut opiniile exprimate public de unii lideri. Oriel-~m 



PSD-ul Tn momentul de fat5 nu mai este Tn aceasti dezbatere, dar 
oricum era interesant de gtiut. V3 rog s i  mZ scuzali domnul Goncea. 

Domnul consilier Opr i~an Ion 
Oricum sunteti implicat gi dvs. cii trebuie s5 fiti implicat. $i 

acum v i  explic de ce: i n  momentul schimbgrii terenului din locatia pe 
care a detinut-o ca drept litigios dorr~nul Constanda, a obtinut teren Tn 
Parcul Bordei mult mai mult datoriti coeficientilor mai mici ai Parcului 
Bordei . in  conditiile astea ... ..... 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
E metru pe mletru. 

Domnul consilier Opr i~an Ion 
Faceti socoteala domnule primar. Eu am luat deciziile $i am 

f5cut socoteala. i n  conditiile astea consider ca trebuie evaluat terenul 
din P a r c ~ ~ l  Bordei 'in momentul de fa t i  gi un alt teren Tn a l t i  parte, 
unde putem sii Ti dgm, pentru c5 nu toate terenurile au aceeagi 
valoare. C.G.M.B neavgnd fonduri sunteti implicat. Noi suntem 
oric2nd Tn stare, cel putin eu, s5 sustin pe ordinea de zi introducerea 
unui astfel de proiect pentru c i  din punct de vedere liberal omul e 
proprietar. Orcgnd veniti cu un astfel de proiect, eu unul TI semnez, 
dac i  vreti semnez eu gedinta de convocare, dar dvs trebuie s5 aveti 
un proiect de hotirgre foarte bine preg5tit gi foarte bine documentat 
aga cum facem toate schimburile de terenuri pe care le avem Tn 
mapa noastr5.Si noi v5 garantim ca TI votam. 

Domnul presedinte de sedint5 Valentin Mircea 
Domnul T5nase mai sustineti introducerea acestui proiect pe 

ordinea de zi? Colegii nu sustin On Tntregime, nu este un proiect 
Tnsotit de un raport, de documentele necesare, oricum consemngm, 
gi notim aceastg intentie a PNL-ului de a supl-lne pe ordinea de zi a 
proiectului respectiv. intr-adev5r surprinz5tor numai c3 nu gtiu dacg 
puteni sZt 'i'l discut5m cu toate elementele Tn aceasta gedinti. Oricum 
vom supune la vot gi aceastg propunere gi vedem cum spun colegii. 

- 

Domnul consilier Purcarea Sorin 
Doar o mic i  completare. Domnule pregedinte, nu este nici 

micar surprinz5tor c5 PNL-LII doregte introducerea acestui punct pe 
ordinea de zi cum nu va fi nici surprinzator c i  PNL-ul va vota un 



proiect de hotarare care va fi agreat de majoritatea necesar% a 
consilierilor, eu am spus numai c% ar fi fost bine s% ne Tntrunim s% 
studiem propunerile pe care ne-a inforniat, domnul Secretar General 
c% le avem $i din partea domnul~.~i Constanda, Tn plus a$ vrea s% v% 
reamintesc ca motivul pentru care data trecuta acest proiect de 
hot%rire nu a fost votat nu este c% nu a vrut vreun consilier sau altul 
ci pentru faptul c6 el, ca expunere de motive nu avea nici macar 
semnaturile a doi consilieri generali. ~ s t a  este motivul. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Domnul Tanase, s% Tnteleg c% doriti s% TI introduceti pe ordinea 

de zi ca $i dezbatere. 
Supun la vot propunerea domnului Primar General de a scoate 

de pe ordinea de zi punctul 21. Cine este pentru? - [manimitate de 
voturi. 

Aceasta propunere a fost adoptat%. 
Supun la vot introducerea pe ordinea de zi ca dezbatere, a 

propunerii domnului Antonel Tanase. Cine este pentru?32 voturi 
Tmpotriva ? 1 vot ( Opri$an I) abtineri?3( loan A., Bumba? F.,Adir V) 

Acest proiect a fost introdus $i va figura la finalul $edintei. 

Supun la vot ordinea de zi Tn integralitatea sa. Cine este 
pentru? majoritatea, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 1 vot (Oprigan I) 

Ordinea de zi a fost adoptat3 Tn aceast% formula. 

Trecem la Proiect de hotarire privind desemnarea 
reprezentanlilor C.G.M.B. in Consiliul Consultativ la Corr~plexul 
de Recuperare Neuropsi homotorie Panduri situat in Soseaua 
Panduri nr.22, sector 5 

Acest proiect necesita o majoritate a celor prezenti 

Domnul consilier AdTr Victor 
Domnule pre$edinte, dac% imi permiteti s% imi explicati de ce 

cele patru institutii iniplicate i$i pot nurnii reprezentantii Tn CA-ul 
acestei importante institutii iar C.G.M.B are reprezentanti numai i n  
Consiliul Consultativ, dupa ce a dat banul tot, tot banul I-a dat din 
bugetul local ei figureaza in  Consiliul de Administratie $i noi figuram 
in  Consiliul Consultativ. Dumneavoastra cunoa$teti mai bine legea $i 
vreau sa Tmi spuneti. i n  expunerea de motive domnul Primar General 
precizeaza " cu exceptia C.G.M.B celelate instititii au desemnat deja 



persoanele care s2 le reprezinte". Reprezentantii no$tri intr i  On CA 
sau On Consiliul Consultativ, pentru c2 una e s2 ai reprezentanti Tn 
consiliul admir~istrativ i alta SZI ai reprezentanti On consiliul 
consultativ. Cel putin trebuie s2 fmi precizati din lege, v2 rog frumos. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Este consili~.~l consultativ, domn~ll consilier general, a fost o 

eroare de redactare. 

Domnul pre~edinte de sedinti Valentin Mircea 
Mentionez c2 acest lucru este conform Legii nr. 1412006, art. 186 

alin.2, care spune ca "membrii consiliului consultativ sunt ", $i este o 
enumerare lit. c se refer2 : doi reprezentanti numiti de consiliul 
judetean ori local respectiv de C.G.M.B dintre care unul specialist On 
finante publice locale pentru spitalele aflate fn administrarea 
consiliilor judetene sau locale, dup2 caz . 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Doamnelor $i domnilor consilieri generali, initial c2nd s-a 

pregiitit proiectul pentru lnfiintarea unei s,tructuri care s2 administreze 
Cen3trul de Recuperare Neuropsihomotorie s-a plecat de la ideea 
constituirii unui consiliu de administratie, pe urm2, v2z2nd prevederile 
legale s-a respectat exact. 

Domnul presedinte de sedint2 Valentin Mircea 
Cine este pentru? - 40 voturi, Tmpotriv2 ? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi 
Acest proiect a fost aprobat fn unanimitate. 

Trecem la punctul nr. 2 Proiect de hotarire privind 
transrniterea din administrarea Consiliului General al 
Municipiulili Bucuregti in administrarea Consiliului Local al 
Sectorului 3 a spatiului cu alta destinatie decit aceea de locuinta 
situat in str. Nerva Traian, nr. 1, bl. K6, tronson II, sector 3 

Amendamente, propuneri?Nu sunt. 
Cine este pentru? 39 voturi Tmpotrivi ? 0 voturi, abtineri? Ivot 

(Petrovici 0.) 
Acest proiect a fost aprobat. 

k c -  



Dorr~nul consilier AdTr Victor 
Dom~ll  pregedinte, am o rugsminte, In momentul Tn care se 

numar:, data trecuta ati fost foarte atent sa se numere, acum 
revenim iar la majoritate, vS rog foarte mult, fac ape1 gi la Prefecturs, 
la dist in~i reprezentanm[i ai Prefecturii, nu se poate aga ceva pentru c2 
o sa avem vot de dous treimi la schimburi de terenl-~ri, gi dac3 
Tncepeti cu majoritatea de acum aga o s3 o tineti p in3 la final. V3 rog 
frumos. 

Domnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Daca toti colegii ridics niana este un lucru evident. Sper sti 

avem gedintele filmate sa se vad2 ulterior, dac3 nu va multumegte 
acest fapt. 

Deci, acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 

Trem la punctul nr.3 Proiect de hotirire privind schimbul de 
proprietifi intre terenul in suprafafi de 625 m.p., situat in 
Bucuregti, la adresele pogtale Calea Dudegti nr.154, nr.156, 
nr.158, str. Aristide Pascal nr.41, sector 3, proprietatea dlui Stan 
Ion si terenul in suprafafi de 625 m.p., situat in Bucuregti, la 
fostele adrese pogtale, str. Vlad Judeful nr.52, nr.54 gi str. 
Aristide Pascal nr.37 gi nr.39, sector 3, apaflinind domeniului 
privat al municipiului Bucuregti 

Amendamente? 

Domnul consilier AdTr Victor 
Este o gregeala de redactare Tn art. 1, ceea ce implica 

proprietatea, ceea ce este un lucru foarte grav. In art. 1 din proiectul 
de hotarire nu se respects ceea ce este scris referitor la proprietstile 
care sunt supuse schimbului, din documentele care mi s-au 
prezentat, petentul este proprietar pentru Calea DudeSti nr. 154-1 58 gi 
Aristide Pascal nr. 39 gi 41, iar C.G.M.B, domeniul privat, este pe str. 
Judetul nr.52-54 gi str. Aristide Pascal nr.33, 35, 35 A gi 37. Se 
observs studiind aceste proprietati ca nu se regasesc exact Tn art.1 
cum sunt documentele depuse Tn acest dosar. Trebuie reformulat 
exact proprietatea Tn art.1, eu consider cii acest proiect de hotsrare 
ar trebui reprogramat Tntr-o gedint3 ~lrmstoare Tntrucst acest lucru. 
Nu putem s2 prejudiciem prin art.1 proprietatea, domeniul privat al 
Municipiului Bucure~ti. Nu avem dreptul, facem un abuz. Art.1 trebuie 



reformulat conform notelor de la dosar 9i implicit trebuie amanat 
pentru 9edinta urmitoare. 

Domnul Viceprimar Popa Grigore 
Proiectul a venit de la comisii pe semnitura domnului 

Prioteasa. Dac i  existi o eroare materiali din expunerea dorr~nului 
AdTr puteti s i  o swpuneti aprobirii. Documentatia care este la acest 
proiect este completi din punctual meu de vedere. Are raport de 
specialitate este trecut de avizul comisiei, s-au Tncurcat numerele 
po9tale prin eroare materiali Tn expunerea de motive s i  fie corectat 
dac i  asta sustineti. 

Domnul consilier AdTr Victor 
Domnul Viceprimar General eu nu m-am referit la expunerea de 

motive eu m-am referit la tot dosarul, pe care I-am studiat de la prima 
p i n i  la ultima fi l i .  Eu v i  spun c i  Tn art. 1 este prejudiciat dome~iiul 
privat al municipiului Bucure9ti prin diferenta care se face referitor la 
strizile respective. Eu solicit s i  supuni la vot domnul pre9edinte de 
9edinti retragerea de pe ordinea de zi 9i stabilirea lui pentru o 
9edinti urmitoare 

Domnul consilier Constantin Barna Stelici 
Avand Tn vedere c i  proiectul de hotirare a trecut prin directia 

de specialitate a fost avizat 9i semnat de executiv, proiectul de 
hotirare este perfect legal, mai ales c i  acolo Primiria Capitalei are 
un interes pentru a I irgi bulevardul, este numai o declaratie din 
partea domnului AdTr, proiectul de hotirare este perfect legal. 

Domnul consilier AdTr Victor 
Domnul pre9edinte eu citesc din art.1, care spune a9a " 

domeniul privat al municipiului Bucure$ti, str. Aristide Pascal nr. 37, 
39 , str. Vlad Judetul nr. 52, 54, iar aici Tn documentele date de dvs. 
se spulie a9a proprietatea privati aste Str. Aristide Pascal nr. 33, 35 , 
35A, 37, nu scrie niciieri c i  este 39, 39 este a petentului, a domnului 
Stan care soliciti acest lucru, s i  nu ne jucim cu art. 1 din proiectul 
de hotirare. Ce s-a spus aiei pentru-supralirgire, eu m i  refer strict la 
articolul din proiectul de hotir ire. 



Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Valentin Mircea 
Supun la vot propunerea de aminare a domnului Adir. Cine 

este pentru? 4 voturi ( Paliga S., Adir V., Petrovici O., loan A.), 
impotrivi? 19 voturi, abtineri? 12 voturi ( Stan N., Ciuci M., Foriscu 
V., Patica I., Marinescu I., Mircea V., llie R., Opri$an I., Iva$cu T., 
Dumitrescu V., . . . . . . .) 

Proiectul a rimas pe ordinea de zi. 

Dornnul consilier Oprisan Ion 
Propunerea este urmitoarea, ca atunci c ind se redacteazi art. 

1 s i  fie foarte atent executivul la proprietitile persoanei fizice $i 
proprietitile municipiului Bucure$ti. 

Domnul presedinte de sedinti Valentin Mircea 
De acord cu aceasti observatie $i atunci c ind se va redacta s i  

corespundi titlul cu documentatia aferenti. 
Supun la vot proiectul in  ansamblul s iu .  Cine este pentru ? 32 

voturi, impotrivi? 1 vot ( Adir V.), abtineri? 2 voturi (Petrovici 0 ,  
Paliga S.) 

Acest proiect de hot i r i re nu a fost adoptat, avea nevoie de 37 
de voturi. Am o rugiminte la colegi, s i  anunte la microfon c ind  ies 
din sali, pentru a r im ine  $i in  procesul verbal al $ediniei. Cine nu 
este in  sa l i  este tnecut absent. 

Domnul consilier Paliga Sorin 
Domnule pre$edinte, cu uniilinti v i  cer cuvantul, dat fiind faptul 

c i  in  sa l i  suntem deja 35, chiar dac i  am ridica dou i  miini poate s i  
putem vota proiectele astea. Ori sir im peste cele care cer doui  
treimi dac i  nu suntem in  sa l i  

Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Valentin Mircea 
Colegii care nu sunt in  sa l i  s i  se Tntoarci la datoria pe care o 

au. Ati venit aici ca s i  votati. Vom face prezenta nominali, pentru c i  
este inutil s i  s t im dac i  nu avem acest numir. 

Domnul Secretar Gen-eral Toma Tudor 

Adir Victor Gabriel - prezent 
BHleanu Dorin Alexandru - prezent 



Biincilii Mihai - prezent 
Berbecaru Alin Dumitru - absent 
Bergheg Carmen - absent 
Botezatu Enescu Petre - absent 
Botog Laurian Dragog - prezent 
Bumbag Florin - prezent 
CBmpurean Mariana - absent 
Ciucii Maria - prezent 
Constantin Bama Stelicii - prezent 
Cosma Maria Roxana - absent 
Cruceanu Elena - prezent 
Dumitrescu Vlad Dumitru - prezent 
Dutii Nicolae Lucian - prezent 
Florescu Dragog - absent 
Foriiscu Vasile - prezent 
Giiletuge Stelian - absent 
Gheorghe Victorita - absent 
Giugula Mihai Doru - absent 
Goncea Gheorghitii Liviu - prezent 
Ilie Romeo Dumitru - prezent 
Ioan Aurelian - prezent 
Iovici Teodor Victor - prezent 
Ivagcu Tiberiu - prezent 
Ivorschi Ilie - prezent 
Marinescu Ioan - prezent 
Miiriigescu Nicolae Ion Anton - absent 
Meran Stefan Dan - prezent 
Mircea Valentin - prezent 
Moise Alina Daniela - prezent 
Murg Ciilin - absent 
Oprigan Ion - prezent 
Paliga Sorin - prezent 
Paraschiv Lucian - absent 
Paiica Iuliana Antoanela - prezent 
Petrovici Octavian - prezent 



Pirpiliu Stefan Daniel - prezent 
Pirvu Cosmin Gabriel prezent 
Popa Grigore Ioan - prezent 
Pop Romeo Teodor - prezent 
Prioteasa Doru - prezent 
PurcZirea Sorin - prezent 
Radu Mioara - prezent 
Rece Olga - prezent 
Stain I011 - absent 
Stan Nicu~or - prezent 
Surulescu Aiurelia - absent 
TZinase Antonel - prezent 
Tudor-Popescu Cristian - prezent 
Tudorache Daniel - absent 
Tica Horatiu Florin - prezent 
Untaru Virgil - prezent 
Voicu Mihai - prezent 
ZZitreanu Dan Radu - prezent 

Sunt 40 de consilieri prezenti. V-as ruga s2 ridicati miinile si s i  
tineti miinile ridicate p in2 la momentul finaliz2rii votului. 

Domnul pre~edinte de sedinti Valentin Mircea 
Stimati colegi r2mineti i n  sal2, cine iese s2 anunte, este o 

minim2 obligatie. 

Trecem la punctul 4 Proiect de hotariire privind aprobarea 
schimbului de proprietsfi intre terenul situat in B-dul Mircea 
Voda nr. 22B, sector 3, proprietatea S.C. Halco Trading SRL si 
terenul situat in str. Negoiu nr. 48, sector 3, apafliniind 
municipiului Bucure~ti 

Discutii, Propuneri? Nu sunt. Trecen-I la vot. 
Cine este pentru ? 40 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi 
Acest proiect a fost adoptat in  unanimitate 



Trecem la punctul 5 Proiect de hotirire privind aprobarea 
schimbului de proprietifi intre terenul in suprafafi de 197,13 mp. 
proprietatea S.C. DESCOROM CONSTRUCT S.R.L. gi un teren in 
suprafafi de 197, 13 mp aparfindnd domeniului privat al 
municipiului Bucuregti 

Discutii, Propuneri? Nu sunt. Trecem la vot. 

Cine este pentru ? 40 voturi, impotriv2? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi 

Acest proiect a fost adoptat i n  unanimitate 

Trecem la p1l-rnctul 6 Proiect de hotirire privind aprobarea 
schimbului de proprietifi Tntre terenurile in suprafafi totali de 
12,619,774 m.p., proprietatea S.C. ROMAERO S.A. gi terenurile in 
suprafafi totali de 12.619,773 m.p. aparfindnd domeniului privat 
a1 municipiului Bucure~ti 

Observatii? 

Domnul consilier AdTr Victor 
Domnul pregedinte este un schimb de proprietati de 1,26 ha. 

Guvernul este vinovat de aceast2 situatie, ~ 2 n d  a dat Hot2rirea de 
Guvern f2 r i  s i  file atent c i  de fapt aducea atingere proprietitii 
ROMAERO. Nu trebuie s2 d i m  din patrimoniul Municipiului Bucure$ti 
o suprafat2 de 12.000 m.p. c2 a$a vrea Guvernul Romaniei, deci 
ANL-ul dac i  vrea s2 rezolve problema trebuie s i  cumpere teren 
pentru cei cirora a promis c i  le face case. 

Propun retragerea de pe ordinea de zi a acestui proiect. 

Dornnul consilier Tinase Antonel 
Consider c2 domnul consilier AdTr a f2cut o declaratie politic2. 

Cu ceva timp Tn urmi, domnia sa a militat pentru constructia de 
locuinie pentru tineri $i pentru cei care sunt expropriaii sau sco$ din 
case. Domnul AdTr, dac i  demersul dvs. este unul pentru constructii 
de locuinte, pentru dezvoltarea ora$ului de ce v i  opuneti acestui 
schimb de terenuri? A$a cum ati propus dvs. scoaterea de pe ordinea 
de zi eu propun domnului pre9edinte s2 r i m i n 2  pe ordinea de zi si 
$2 votim. 



Domnul presedinte de sedinti Valentin Mircea 
Supun la vot propunerea domnului Adir de aminare a acestui 

proiect. 
Cine este pentu? 0 voturi, impotrivii? majoritatea, abtineri? 5 

voturi 
Domnul Ad i r  nu ati votat deloc.Vii voi da qi cuvintul domnule 

Adir, trebuie sii existe o anurnit2 ordine a qedintelor. 
Acest proiect a ramas pe ordinea de zi. 

Cine este pentru proiectul de hotiirire in  integralitatea sa? 38 
voturi, impotrivZi? 1 vot ( Adir V.), abtineri? 1 vot ( Burnbaq F.) 

Acest proiect de hotir i re a fost adoptat. 

Domnul consilier Adir Victor 
Distinsul meu coleg m-a atacat personal qi vii rog s i  imi 

permiteti s2 Ti dau replica. Vreau sii spun , qi domnul preqedinte qtie 
foarte bine, cS avem un proiect de hotarire privind constructia de 
locuinte i n  municipiul Bucureqti care zace de 7 lur~i in  niqte sertare. 
Eu nu sunt impotrivii sZi se construiasci i n  Bucureqti dar eram 
ir~potriva principiului, Guvernul a greqit, nu trebuie dat din patrimoniul 
Municipiului Bucureqti o suprafatii de 12.000 m.p. Asta era problema 
nu faptul ci i  sunt impotrivi3 sS se construiascii. Era vorba de 
legalitatea qi de principiul stipulat i n  acest lucru. 

Domnul Secretar General Toma Tudor 
Domnul preqedinte, daca imi permiteti, i n  acest moment sunt in  

sala 41 de consilieri, a venit doamna Roxana ~osma. lmi  cer scuze, 
avem 40 de consilieri, se pare c i  unuia dintre consilieri nu Ti este bine 
fizic qi se va retrage. 

- A plecat doamna Moise Alina.- 

Dornnul presedinte de sedinta Valentin Mircea 
Trecem la punctu 7 de pe ordinea de zi Proiect de hotarare 

privind transmiterea Parcului Palatul Copiilor din admir~istrarea 
Consiliului Local al Sectorului 4 Pn administrarea Consiliului 
General al Municipiului Bucuregti - Administratia Lacuri, Parcuri 
gi Agrement Bucuregti 



Domnul consilier llie Romeo 
Apreciez propunerea din acest proiect de hotir ire, i n s i  a$ vrea 

s i  exprim un punct de vedere vis-a-vis de modalitatea in  care se 
abordeazi aceste schimburi de terenuri, m i  rog preluare in  
administrare, observ aici c i  i n  expunerea de motive acest teren se ia 
"in vederea dezvoltirii unitare a parcurilor", inchei citatul. Credeti- 
m i ,  $i nu sunt singurul consilier care nu a vizut un program unitar de 
dezvoltare a parcurilor, gi nu am aprobat in  consiliul general un astfel 
de program care s i  f i  fost niscut de ALPAB. Eu personal v3 spun c i  
atat timp c i t  nu va exista un proiect unitar de dezvoltare a parcurilor, 
pe care s i - l  vedem, pe care s3-l aprobim. M i  voi ab,!ine de la ..... 
Dac i  cei de la ALPAB au un program de dezvoltare unitari a 
ansamblului de parcuri pe care le au in administrare atunci nu am 
nimic impotrivi dar ag vrea s i  stiu c i  aceasti m i su r i  se incadreazi 
Tntr-un program mai general. Acela$ lucru este valabil pentru tot ce 
se in t imp l i  la nivelul Bucure$tiului. Dac i  sunt programe de genul 
acesta s i  le vedem, $i cu dou i  maini voi vota orice m i s u r i  care se 
incadreazi in  acest program. 

Domnul Vice~rimar General Popa Griaore ,. 
In mod evident , acest parc va intra $i este, dup i  cum $titi s-a 

aprobat regulamentul de functionare al ALPAB-ului, domnul consilier 
Romeo propuneraa pleaci de la o stare de lucru existenti gi dupi  
cum bine $titi $i dumneavoastri parcul a fost extraodinar de prost 
gestionat de sector, efortul nostru de a rezolva $i acest parc. Eu cred 
c i  trebuie primit cu deschidere, sigur c i  intr-un cadru mai general 
vom face i n  aga fel incat lucrurile s i  fie mult mai unitare la nivelul 
tuturor unititilor pe care le administrim. in  acest moment sectorul 4 
are un deficit i n  rezolvarea acestei probleme, noi venim in  
intampinarea lor. 

Domnul consilier Tinase Antonel 
Domr~ul pre$edinte, stimati colegi, eu propun retragerea acestui 

proiect de pe ordinea de zi gi a$ dori dac3 se reintroduce s i  fie $i un 
acord al Consiliului Local sau al Primiriei sector 4. 

Domnl-11 presedinte de sedinti Valentin Mircea 
Existi $i un amendament al comisiei juridice, am s i - l  formulez 

eu, la art. 3 $i anume "predarea-primirea va fi semnati de citre 



Primarul sectorului 4 gi directorul ALPAB deoarece Primarul General 
nu poate reprezenta Tn acest caz C.G.M.B. 

Domnul consilier Priteasa Doru 
Ne Tnvsrtim 'in jurul cuvintelor, e un fapt, nu s-a pus o floare Tn 

parcul ala. Se vede diferenta Tntre Tineretului gi parcul al3. Acum s3 
Iiisam s3 moarii acolo Tncet fiecare fir de iarb3 pentru c3 nu vrea 
cineva sii se ocupe gi ne trebuie studii, programe. Am impresia cii am 
luat-o razna, bine c3 a plecat Doru Giugula ca ne ducem On luna cu 
ideile astea sau vreti sii Ti luati locul lui? 

Domnul consilier Goncea Liviu 
Care dintre dvs. a trecut recent prin parcul Tineretului? Nimeni. 

Vii spun eu este un jaf, nu a facut nimeni rrimic acolo, nu gtiu ce a 
pus banii domnul Primar de la sectorul 4 nu a facut nimic. Mi se pare 
decent s2 Tncerciim macar acl,lm Tn ceasul al 12-lea sii trecem ace1 
parc la ALPAB. V3 rog dacii se poate s3 votiim. Si mai am o 
rugsminte la dvs. la punctul 3, domnul pregedinte a zis cii se 
revoteaza. 

Domnul pre~edinte de sedints Valentin Mircea 
Nu se poate s3 se revoteze, domnul Goncea. Colegii nu erau Tn 

sal3, nu se poate 'in aceasts gedinta. Nu putem face numai ce vrem 
noi. Din pscate colegii nu au fost in  sal2. 

Domnul consilier Tiinase Antonel 
Domn~,~l coleg sunteti 'in eroare, faceti o confuzie parcul 

Tineretului este la ALPAB, deci este vina administratiei noastre c3 
aratii Tn halul ala, noi discutgm acum de Parcul Palatul Copiilor 

Domnul consilier Goncea Liviu 
Daca aveai vsrsta necesarii ai fi a.flat c3 acela se numegte 

Parcul Tineretului, la Palatul Copiilor 

Domnul presedinte de ~edint i i  Valentin Mircea 
Va rog sa evitiim dezbaterile de acest gen. 
Supun la vot propunerea de amsnare a acestui proiect. 
Cine este pentu? 8 voturi( Biileanu D., BSncil3 M., loan A., 

Meran.D., Oprigan I., Paliga S., Tanase A... ..), Trnpotriv3?, abtineri? 
Acest punct a riimas pe ordinea de zi. 



Renuntsm la amendamelitul Comisiei Juridice. Trecem la vot. 
Cine este pentru proiect~ll de hot3rare i n  integralitatea sa? 32 

voturi, impotrivs? 2 vot ( TZinase A., Paliga S.), abtineri? 6 voturi ( 
loan A., Oprigan I., Adir V., Petrovici O., Botog L,BsncilS M) 

Acest proiect de hotZirat-e nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul nr.8 Proiect de hotarire privind 
modificarea art. 2 al Hotiririi nr. 16312006 privind transmiterea 
unui teren aparfinind domeniului privat al Municipiului 
Bucuregti situat in Bdul Vasile Milea f.n., sector 6, in 
administrarea Consiliului Local al sectorului 6, in vederea 
realizarii unor obiective de interes public 

Este vorba despre un spital aici. Domnul Adir doriti SZI luati 
cuvantul? 

Domnul consilier AdTr Victor 
Credeti c3 stau cu mana sus? Nu. Eu cand e necesar, in  spirit 

democratic, ridic mana cum trebuie. Deci, acest proiect de hotsrare 
nu are ce csuta pe ordinea de zi deoarece Tn Hotsrarea din 
06.06.2006 se specifica "Schimbarea destinatiei terenului sau 
nefnceperea lucrarilor in  termen de 12 luni de la data intrZirii in 
vigoare a prezentei hotsriri atrage revocarea de drept a 
acesteia."Suntem in 20 septembrie, trebuie s% venim cu alt proiect de 
hotsrare referitor la acest lucru. Luand legatura cu factori de 
rsspundere din Consiliul Local Sector 6 ne-au motivat c3 s-a aprobat 
foarte tirziu i n  Consiliul Local acest proiect de hotZir5re pentru cei 
11.300 mp. Eu ms bucur cZi au trecut 12 luni, CZI acegti 11.000 revin 
al Primsria Capitalei. Trebuie s3 facem gi noi constructii domnule 
distins coleg Antonel TZinase pe cei 11.000 mp. care revin la noi. La 
dosar trebuie sZi existe atagat hotsrarea Consiliului Local Sector 6 ca 
un argument de ce se doregte prelungirea termenului cu 1 an. Este 
pentru prima datZi cand am vszut On proiectul de hotsrare cZi apar 
firmele men.[ionate, c3 se intreba un distins coleg care sunt firmele, 
sunt firmele mentionate care vor sZi faca clinics gi centru de birouri, 
etc, este Universitatea Titu Maiorescu care vrea sa facs gi firma Max 
Oil SRL. i n  orice caz eu solicit retragerea de pe ordinea de zi 
deoarece nu intr~lnegte conditii de legalitate. 



Domnul consilier Bumbas Florin 
Eu Tmi amintesc ca acest proiect de hotsrare a mai fost ~i eu 'i'l 

gtiu cel puiiin de 2 lur~i de zile, nu mi se pare c3 chiar dac i  este 
expirat Tn acest moment el este demult pe ordinea de zi a mai fost Tn 
ultimele 2 d3ii. Pe de alt3 parte eu cred c3 realizarea unui spital este 
benefic3 tuturor faptul ca e privat sau nu. Dac3 primarul Sectorului 6 
propune chestia asta gi se ocupi de realizarea unui spital mie mi se 
pare foarte ok. 

Doamna conbilier Patica luliana 
V i  aduc la cwnogtinti c i  acea suprafats de teren reprezints cel 

mai mare parc din sectorul 6, Parcul Grozavegti. 

Domnul presedinte de ~edints  Valentin Mircea 
Supun la vot propunerea de amanare a domnului AdTr 
Cine este pentu? 7 voturi( AdTr V., Paliga S., Petrovici O., 

Patica I.TSnase A., Oprigan I., loan A.), Tmpotrivii? 15 voturi, abtineri? 
13 voturi. 

Acest proiect de hotiirat-e a ramas pe ordinea de zi 

Supun la vot proiectul i n  ansamblul s i u  Cine este pentru? 21 
voturi, Tmpotriva? 3 voturi ( AdTr V., Tanase A., Patica I.), abtineri? 15 
votur-i. 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul nr. 9 Proiect de hotarire privind 
concesionarea, prin licitafie publica, a unui teren aparfinind 
domeniului privat al municipiului Bucuregti, in suprafafa de 
243,60 m.p., situat in str. Corcodugului nr.l4B, sector 6, pentru 
realizarea unui imobil cu destinafia de locuinfa 

Domnul consilier Adir Victor 
Eu ag vrea sa introducem dous articole noi gi anume, art. nou: 

schimbarea destinatiei previizut Tn hotsrare atrage anularea acesteia. 
Eu aga ag vrea s i  prevedem pentru c i  s-au intamplat cazuri cand am 
dat Tn concesionare gi acolo omul Tgi pune maginile gi scria pentru 
cabinet medical prelungire. Si ag mai propune altul data in decurs de 
24 de luni, un termen rezonabil, de al data aprobirii concesioniirii nu 
se realizeazg scopul pentru care a fost aprobata concesionarea 
hot5rarea devine nula. Nu gtiu, daca dvs. sunteti cu pregatire juridica 



$i poate spuneti c3 nu e normal s i  se prevada lucrul acesta. Repet 
schimbarea destinatiei terenului prevszut i n  hotsr3re atrage de drept 
anularea acesteia $i 2 daca Tn decurs de 24 de luni de la data 
aprobarii concesionarii nu se realizeaz3 scopul pentru care a fost 
aprobata concesionarea hotar2rea devine nuli. 

Domnul consilier Constantin Barna Stelics 
Unii colegi $i'-au facut o obi$nuinta din a vorbi la fiecare punct 

de pe ordinea de zi, hai s i  fim serio$i, legea prevede a$a ceva, nu 
trebuie s3 fim noi mai presus de lege. 

Domnul pre~edinte de 9edintZi Valentin Mircea 
24 de luni este prea putin, a vrut domnul AdTr, poate spune un 

alt termen. 

Dorrlnul consilier Tica Horatiu 
Domn~ll pre9edinte 24 de luni este un termen dup i  pirerea 

mea mult prea scurt, Tn termenul acesta omul trebuie sa-$i obtins 
autorizatia de construire, Tnainte de asta trebuie s2 faca un proiect 
care dureazs. $i ce face construie9te Tntr-un an de zile un bloc cu 5 
etaje? 

Domnul presedinte de ~edinta Valentin Mircea 
Supun la vot primul amendament al domnului AdTr schimbarea 

destinatiei prevszut Tn hotar3re atrage anularea acestei hotarari. Cine 
este pentu? 8 voturi, Tmpotrivi? 4 voturi ( Pop R. ,, Patica I., Ivascu T., 
Zstreanu D.), abtineri? 19 voturi. 

Acest amendament nu a fost adoptat. 

Supun la vot al 2-lea amendament al domnului Ad'ir. Cine este 
pentu? 3 voturi ( Ad'ir V., Meran D., Petrovici 0), 'impotrivi? 14 voturi, 
abtineri? 18 voturi. 

Acest amendament nu a fost adoptat. 

Supun la vot proiectul Tn integralitatea sa. Cine este pentu? 40 
voturi, OmpotrivZi? 0 voturi , abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat Tn unanimitate. 



Trecem la punct~~l  nr 10. Proiect de hot i r i re  privind 
concesionarea,firi licitafie publici, a unui teren aparfinind 
domeniului privat al municipiului Bucuregti situat On str. 
Romulus nr. 30, sector 3,On suprafafi de 170 mp,necesar 
realizirii unei c l id i r i  cu destinafia de locuinf i  

Discutii, propuneri? Nu sunt. 
Cine este pentu? 40 voturi, impotrivi? 0 voturi , abtineri? 0 

voturi. 
Acest proiect de hotir i re a fost adoptat in  unanimitate. 

Trecem la p~lnctul nr 11 Proiect de ho t i r i re  privind 
concesionarea, prin licitafie publici, a unui teren aparfinind 
domeniului privat al municipiului Bucuregti,On suprafafi de 270 
m.p., situat On str. Ernest Djuvara nr.7, sector 6, pentru realizarea 
unei c l id i r i  cu destinafia de locuinf i  

Discutii, propuneri? Nu sunt. 
Cine este pentu? 40 vo'turi, impotrivg? 0 voturi , abtineri? 0 

voturi. 
Acest proiect de hotsrire a fost adoptat i n  unanimitate. 

Trecem la punctul nr 12 Proiect de ho t i r i re  privind 
concesionarea, f i r 6  licitafie publici, a unui teren aparfinind 
domeniului privat al municipiului Bucuregti, situat On str. Vidin 
nr. 54, sector 2, In  suprafafi de 60 mp, pentru extinderea unei 
construcfii cu destinafia de servicii medicale 

Cine este pentu? 40 voturi, impotrivZi? 0 voturi , abtineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hot i r i re a fost adoptat i n  unar~imitate 

Domnul pre~edinte de ~ e d i n t i  Mircea Valentin 
Trecem la punctul 13 de pe ordinea de zi: Proiect de hot i r i re  

privind concesionarea, f i r i  licitafie publici, unui teren 
aparfinind domeniului privat al municipiului Bucuregti, situat 
adiacent imobilului din Splaiul Unirii nr. 76, sector 4, On suprafafi 
de 378 m.p., pentru extindere cl idire de birouri 

Domnul consilier general Pop Romeo 
Pro pun ,,cu licitatiel' 



Domn~ll consilier general Oprisan Ion 
Cred ca Dl. Pop Romeo glumegte pentru c i  nu se poate licita 

Tntrucit cel care solicita concesionarea poate sa-gi construiasca el 
acolo, altcineva.. . 

Domnul pre~edinte de ~ e d i n t i  Mircea Valentin 
Adica este o enclava. 

Domnul consilier general Opr i~an Ion 
Este o curte interioara. 

Domnul pre~edinte de qedinta Mircea Valentin 
Domnule Romeo Pop, este un amendament care nu poate fi 

supus la vot Tn aceste conditii. Vi-l sustinqi? 

Domnul consilier general Pop Romeo 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Supun la vot acest amendament. Cine este pentru formularea 

,,cu licitatie"? Cine este pentru? - 1 vot (Pop R.), Tmpotriva ? - 25 
voturi, abtineri ? - 1 1 voturi. 

Acest amendament nu a fost aprobat. 

Trecem la votarea proiectului Tn ansarr~blul sau. Cine este 
pentru? 37 voturi, Tmpotriva ? 0 voturi, abtineri ? - 3 vot~lri (Pop R., 
Petrovici O., Duta N.) 

Acest proiect de hotarire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 14 de pe ordinea de zi: Proiect de hotarsre 
privind aprobarea cumpararii terenului situat in B-dul Mircea 
Voda la nr.33 (fosta Olteni nr.61-63), sector 3, afectat de lucrarile 
necesare realizarli Pasajului M a r a ~ e ~ t i  

Domnul Victor AdTr are o observatie. 

Domn~ll consilier general AdTr Victor 
Referitor la punctul 14 vreau sa fac un comentariu. Primaria 

capitalei se dovedegte inc3 o data ca gestioneaza defectuos unele 
probleme pe care le arunca Tn circa Consiliului General. A fost 
situatia cu Ghermanegti, decizia irevocabila din 2004. C.G.M.B. a fost 



obligat s i  aprobe. A fost problema cu Rizoare, 1000 rr~p Tn care 
directiile intraseri peste proprietatile oamenilor, le violaseri 
proprietitile, C.G.M.B. a fost obligat s i  voteze. A fost zona Bordei, 
C.G.M.B. este obligat, cum spunea gi domnul Primar General: nu 
este problema executivului, este a C.G.M. B., s i  voteze datoriti, 
repet, gestionirii defectuoase, ca s i  nu spun alt termen, a 
executiv~.~lui. Acum vine a l t i  poveste: Pasajul Mirigegti. Evident ca 
atunci cand s-au apucat de Pasajul Mirigegti, dintr-o frenezie gi-ntr-o 
frenezie care a durat vreo 4 ani, trebuia s i  se intereseze de 
proprieti.[i pentru c i  proprietitile acolo erau date din 1999 prin 
Dispozitie de Primar, cagtigate in instants, Tn 2001 prin Dispozitie de 
Primar, cigtigate Tn instanti. Deci se gtia clar de suprafata aceea de 
944 mp parci, nu niai retin acum bine despre cat era vorba. Era o 
proprietate pe care primiria capitalei a tulburat-o. Deci practic, 
primiria capitalei sau vre-un director sau vre-o directie din primiria 
capitalei nu rispunde absolut deloc la aceste lucruri iar consiliu 
general este obligat prin lege s i  aprobe acest lucru. C i  vrea, c i  nu 
vrea, nu are Tncotro. Am tri i t  momentul Tn acest executiv s i  prirrlim 
executiri silite, s i  primim somatii. Nu m-ag fi gindit c i  Tn perioada 
2004-2008, datoriti conducerii executive aga cum este s i  primim 
aceste somatii. A fost doar un comentariu. 

Domnul Secqetar General Toma Tudor 
A 

II rog pe dorrrlnul Udrigte s i  explice, Tn raport de timp, cum s-au 
derl~lat lucrurile. Din cunogtintele mele, lucrarea a fost demarats 
anterior cagtigirii Tn instanti. 

Domnul Director Udr i~ te  Gheorghe 
Cer scuze domnului AdTr. De multe ori ne-a mai ajutat, am 

Tndreptat acolo ulnde am mai gregit. ins2 de data asta nu se 
potrivegte pentru c i  pasajul este f icut Tnci Tnainte de 1990. Ceea ce 
am f icut noi acum, am reparat infrastructura interioari gi exterioari, 
pasajul era Tn pericol gi evident c i  am reparat gi acea bucati cu care 
cetiteanul Tn cauzi era Tmproprietirit. Asta nu Onseamni c i  trebuia 
s i  l issm pasajul descoperit, s i  nu-l reabilitim. Nici nu an1 gtiut mai 
mult de atat, nu am fost informat. 



Domnul consilier general AdTr Victor 
Domnul Director este vorba despre 944 mp. Cst din aceasts 

suprafats ,trece peste pasajul Msrs$e9ti? 250 mp. Deci am putea s5 
ne gandim la o expropriere de 250 - 300 mp, decat la o expropriere 
de 1000 mp. i n  loc s3 plstim 1.400.000 sau 2.000.000 sau 3 sau 4 
n-lilioane, s3 plitim 300 - 400 de mii. Nu ?tiu, zic $i eu. 

Domnul pre~edinte de sedints Mircea Valentin 
Domnu! AdTr este un teren cu acela9i numsr cadastral, care 

este Isngs pasaj. Ce poti s2 faci pe el?! 

Trecem la votarea proiectului Tn ansamblul ssu. Cine este 
pentru? 39 voturi, Tmpotrivs ? 0 voturi, abtineri ? - 1 vot.(AdTr V.) 

Acest proiect de hotsrsre a fost adoptat cu o abtinere. 

- A plecat domnul Bsleanu D- 

Trecem la punctul 15 de pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea cumpargrii terenurilor situate in Str. Fiintinica 
nr.39, sector 2, afectate de lucrarile necesare realizirii arterei 
Str. Doamna Ghiua B-dul Chiginiu 

Observatii, s'au trecem la vot? Cine este pentru? - 39 voturi, 
Tmpotrivs ? 0 votuni, abtineri ? 0 voturi. 

Acest proiect de hotSr3re a fost adoptat Tn unanimitate. 

Trecem la pwnctul 16 de pe ordinea de zi: Proiect de hot i r i re  
privind tnaintarea cgtre Guvernul Rominiei a propunerii de 
emitere a unei Hotgriiri de Guvern privind trecerea terenului i n  
suprafati de 53.51 2 m p  situat in BduLBasarabia nr.37-39, sector 
2 din domeniul public al statului gi din administrarea Agentiei 
Nationale pentru Sport, prin Complexul National Lia Manoliu 
Bucuregti, i n  domenil11 public al municipiului Bucuregti gi i n  
administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuregti gi 
abrogarea Hot i r i r i i  C.G.M.B. nr. 24212006 

Cine este pentru? 38 voturi, TmpotlPiv5 ? 0 voturi, abtineri ? - 1 
vot. (AdTr V; ) 

Acest proiect de hot%rare a fost adoptat cu o abtinere. 



Trecem la punctul 17 de pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind transmiterea imobilului situat in B-dul Hristo-Botev nr.29- 
31, sector 3 din admir~istrarea Consiliul Local al Sectorului 3 in 
administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuregti prin 
Administrafia Fondului lmobiliar 

Proiect de hotirare de dou i  treimi care necesita 37 de voturi. 
Vii rog sa gi numarati voturile pentru c i  mai sunt colegi care iari$i 
pleacii din sali. 

Cine este pentru? - 35 voturi, 
Vii rog insistent sii sta,ti in  sali, pentru aceasta ati venit la 

gedinta gi trebuie s i  votati, impotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 1 vot. 
(AdTr V.) 

C i t i  consilieri sunt in  salii? 40 consilieri. Deci nu iese la numar 
totugi. Vii rog sii fiti seriogi. Reluiim aceastii procedura dar s2 fi$ 
serioSi stimati colegi. 

Cine este pentru? - 34 vot, impotriva ? -0 voturi, abtineri ? - 0 
vot~.lri. 

V i  rog, domnul Secretar General sii faceti prezenta. Tnseamna 
c i  nu mai sunt in sal i .  

Nu este normal sii se intample, iar cei care nu sunt prezenti vor 
fi absenti la aceasti gedinta i n  intregimea sa. Deci cine vine la 
inceput gi pleacii dup i  doui  puncte inseamna c i  nu a fost prezent. 

Domnul Secretar General Toma Tudor 
Daca-mi permiteti putem s i  facem prezenta sau mai agteptim? 

Atunci v-a? ruga s3 luati loc gi sii faceti un pic de l ini~te. 
AdTr Victor Gabriel - prezent 
Baleanu Dorin - absent 
Biincili Mihai - prezent 
Berbecaru Alin - absent 
Bergheg Carmen - absent 
Botezatu Enescu Petre - absent 
Botog Drago$ - absent 
Bun- bag Florin - prezent 
Cimpl-~rean Mariana - absent 
Ciucii Maria - prezent 
Constantin Barna Stelics - prezent 
Cosma Maria Roxana - prezent 
Cruceanu Elena - prezent 



Dumitrescu Vlad - prezent 
Duta Nicolae - prezent 
~lo;escu Dragog - absent 
Forascu Vasile - prezent 
Galetuge Stelian - absent 
Gheorghe Victorita - absent 
Giugula Doru - absent 
Goncea Liviu - absent 
llie Romeo - prezent 
loan Aurelian - prezent 
lovici Teodor - prezent 
lvagcu Tiberiu - prezent 
lvorschi Ilie - prezent 
Marinescu loan - prezent 
Miragescu Nicolae - absent 
Meran Stefan Dan - prezent 
Mircea Valentin - prezent 
Moise Alina - absent, dar se simtea foarte rau gi a trebuit sa 

plece. 
Murg Calin - absent 
Oprigan Ion - prezent 
Paliga Sorin - prezent 
Paraschiv Lucian - absent 
Paiica luliana - prezent 
Petrovici Octavian - prezent 
Pirpiliu Stefan - prezent 
PPrvu Cosmin Gabriel - prezent 
Popa Grigore loan - prezent 
Pop Romeo - prezent 
Prioteasa Doru - prezent 
PurcSrea Sorin - prezent 
Radu Mioara - prezent 
Rece Olga - prezent 
Stan Ion - absent 
Stan Nicugor - prezent 
Surulescu A~~re l ia  - absent 
Tanase Antonel - absent 
Tudor Popescu Cristian - prezent 
Tudorache Daniel - absent 
Tica Horatiu - prezent 



Untaru Virgil - prezent 
Voicu Mihai - prezent 
Z2treanu Dan - prezent ,. 
In acest moment sunt prezenti in  sal2 35 consilieri. 

Domnul presedinte de sedint2 Mircea Valentin 
Am vrut s2 verilricim. Deci acest proiect de hot2rirel de la 

num2rul 17 nu a fost adoptat. 

Doamna consilier Cosma Maria Roxana 
Putem trece direct la proiectele care nu au nevoie de dou2 

treimi, adic2 37 de voturi. 

Domnul presedinte de sedint2 Mircea Valentin 
Mai avem decat 5 proiecte, plus o dezbatere. 

Doamna consilier Cosma Maria Roxana 
Propun s2 trecem direct la num2rul 18. 

Domnul consilier Purc2rea Sorin 
Vreau s2 v2 rog s2-mi dati voie un minut s2 retin atentia. imi 

pare r2u s i  constat c i  i n  ceea ce privegte punctul ultimde pe ordinea 
de zi , dezbaterea, colegul nostru care a propus aceast2 dezbatere 
nu mai este in  sal3. De asemenea imi pare r2u c2 nu pot s2 aduc in 
sprijinul meu afirmatiile pe care le-ar fi putut aduce el pentru c i  nu le 
gtiu. in  acelagi timp imi dau seama c2 e foarte important s2 purt2m o 
dezbatere pentru a rezolva aceast2 problem2 privitoare la parcul 
Bordei. V-ag solicita totugi s2 purt2m aceast2 dezbatere, dac2 nu in 
consiliu, acum, m2car ca gi reprezentanti ai grupurilor din C.G.M.B., 
s2 putem lua c i t  mai repede o hotirare pentru c2, pe de alt2 parte, 
trebuie s2 accept2m c2 acest om este un proprietar al unui teren, pe 
care noi il impiedicam intr-un fel sau altul s2 igi dezvolte proprietatea. 
Exist2 nigte propuneri, revin la ceea ce am spus, deja depuse. V2 rog 
s2 v2 pronuntati fie asupra r2mAnerii acestui punct privind 
dezbaterea i n  ordinea de zi, fie s2 dezbatem dup2 gedint2. 

Domnul presedinte de sedint2 Mircea Valentin 
Vedem atunci, la final. 



Trecem la punctul 18 de pe ordinea de zi: Proiect de hotiirire 
privind aprobarea organigrarnei, statului de funclii si 
regularnentului die organizare si funcfionare ale Adrninistratiei 
pentru Si~pravegherea Ciinilor fiirii Stspin Bucuresti 

Cine are amendamente? 

Domnul consilier Tudor Popescu Cristian 
La anexa 4, ar trebui scos, nu are nici o relevant2 Tn declaratia 

pentru adoptie cine face eutanasierea cainilor. 

D o m n ~ ~ l  pre~edinte de sedinti Mircea Valentin 
Bun, formulati un amendament, cuvant cu cuvant. 

Domnul consilier Tudor Popescu Cristian 
S i  se scoati ,, eutanasierea c3inilorn care se face.. . 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Va rog sii formulati articolul. Deci ati spus anexa 4, ce articol $i 

cum este reformulat. 

Domnul consilier Tudor Popescu Cristian ,. 
In anexa 4 este stipulat: ,,declar ca am luat la cuno9tinta de 

prevederile art. 14 din OUG 15512001 aprobat prin Legea 22712002 
referitor la art. 6 alin. 1 - eutanasierea ciinilor se va face numai de 
catre medicii veterinari care posed2 atestat de libera practica eliberat 
de colegiul medicilor veterinari conform prevederilor cuprinse in 
anexa 3". Nu are relevanti Tn adoptie. 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin 
Dar cum sii sune prevederea don-mule Tudor Popescu? 

Domnul consilier Petrovici Octavian 
Deci la aceasti anexa, dispare art. 6, pct. 1; scoatem de tot 

aceasta frazs. lar la sfir$it se adauga urmatorul text: declar pe 
propria rispundere c i  nu voi Iasa animalul adoptat Tn strada $i ca 
detin un spatiu conform normelor UE $i am posibilitatea materiala de 
a asigura existents acestuia. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Tot i n  anexa 4 domnule Petrovici aceasta propunere, da ? 



Domnul consilier Petrovici Octavian 
Prime$te amends, conform legii. 

Domnul pre~edinte de ~edints Mircea Valentin 
Supun aceasts propunere de modificare, a Dlui Tudor Popescu 

$i a Dlui Petrovici. 
Cine este pent r~~? - 25 voturi, Tmpotrivs ? 0 voturi, abtineri ? - 3 

voturi (Pop R., Patica I., lvorschi I.) 
Amendamentul a fost adoptat. 

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian 
$i mai este un amendament, dupi  art. 30 mai adSug2m un art. 

la cap. 4, art. 31, din ROF: departamentul de inspectie $i control se 
deplaseazs Tn teritoriu pe baza petitiilor primite conform legii referitor 
la ciinii f i r2  s t i p i n  ce poarts Tnsemnele Administratiei de gestionare 
a ciinilor fara stapsn $i deruleaza proceduri pentru solutionarea lor, a 
petitiilor. Am s3 dau textul $i la secretariat ca sa-l aiba. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Supun la vot $i aceasts propunere, a domnului Petrovici. Cine 

este pentru? - 33 voturi, Tmpotrivs ? - 1 vot ( Pop R.,) , abtineri ? - 1 
voturi ( Ivorschi I.) 

Amendamentul a fost adoptat. 

Supun la vot proiectul de hotsrsre de la nr. 18 On integralitatea 
sa, cu amendamentele adoptate. 

Cine este pentru? - 33 voturi, Tmpotrivii ? - 1 vot (Pop R.), 
abtineri ? - 1 voturi( lvorschi I.) 

Acest proiect de hotarsre a fost adoptat. 

Trecem la punctul 19 de pe ordinea de zi: Proiect de hotarire 
privind aprobarea organigramei, numirului de posturi, statului 
de functii ~i regulamentului de organizare ~i funclionare ale 
Centrului de Conservare ~i Valorificare a Tradiliei ~i Crealiei 
Populare al Municipiului Bucure~ti 

Cine este pentru? - 32 voturi, Tmpotrivs ? - 3 voturi ( Bumba? 
F., Meran D., Purcirea S.), abtineri ? - 0 voturi 

Acest proiect de hotsrsre a fost adoptat. Necesita majoritatea 
celor prezenti. 

-- -2 
2 8 kc- ---, 



Trecem la punctul 20 de pe ordinea de zi: Proiect de hotarare 
privind tncadrarea Teatrului de Revista ,,Constantin Tanase" in 
categoria institutiilor de spectacole de repertoriu, precum ~i 
aprobarea organigramei, numirului de posturi, statului de funcfii 
~i regulamentului de organizare ~i functionare ale institutiei 

Acest proiect necesiti majoritatea celor prezenti. Observatii? 
Cine este pentru? - 33 voturi, impotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 2 
voturi( loan A., BincilA M.) 

Acest proiect de hot i r i re a fost adoptat. 

Referitor la punctul 22, v i  propun s i - l  am in im  pentru c i  
necesiti dou i  treimi. Nu suntem i n  acest moment 37 in  sal i .  

Cine este pentru aminare? - 35 voturi, impotrivi ? - 0 voturi, 
abtineri ? - 0 voturi 

Acest proiect de hot i r i re a fost aminat. 

Supun la vot qi propunerea de amanare a ultimului punct 
introdus anterior, cel cu dezbaterea propunerii de schimb a terenului 
din parc1.11 Bordei. 

Cine este pentru? - 32 voturi, impotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 
3 voturi ( Prioteasa D., Pop R., Tudor-Popescu C.) 

Acest punct al ordinei de zi a fost aminat. 
-Dupi  incheierea procedurii de vot doamna consilier Cosma 

Roxana qi domnul consilier Adir Victor au anuntat la DATJ a C.G.M.B 
c i  s-au abtinut la acest punct.- 

Declar qedinta inchisi. 
Sedinta s-a fncheiat la orele 17.15 
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